

FABULOUS OFFERS FOR THE LIFE UNDERWRITERS ASSOCIATION OF HONG KONG 2024

香港人壽保險從業員協會優惠2024

ROOM 客房預訂



☎ 3610 0088 | rsvn@emperorhg.com

Sun - Thu
星期日及四 每房每晚 **\$770** per room per night

Fri - Sat, PH & Eve
星期五至六、公眾假期及前夕 每房每晚 **\$990** per room per night



Please present valid "The Life Underwriters Association of Hong Kong" staff card upon settlement 須出示有效香港人壽保險從業員協會證件以享用優惠 - Subject to room availability 客房預訂需視乎供應情況而定 - Valid from now until 30 June 2024 優惠期由即日起至2024年6月30日

DINING 餐飲



☎ 2961 3330

- **10%** off on lunch and dinner a la carte food items upon spending of HK\$1,000 or above
Monday to Friday, Lunch: 12:00nn - 4:00pm;
Dinner: 6:00pm - 10:00pm
午市及晚市惠顧自選餐牌食品滿港幣1,000元或以上可享**9折**
星期一至五, 午市: 中午12時至下午4時;
晚市: 晚上6時至10時
- Black-out dates 不適用於:
7-16/2; 17-18/9 and 20-26/12/2024



MONKEY CAFE



☎ 2961 3340

- **25%** off on Set Lunch and Set Dinner with a free selected snack or drink
Monday - Sunday, 11:00am - 9:00pm
午市及晚市套餐**75折**優惠加送指定小食或飲品一款
星期一至日, 早上11時至晚上9時
- Black-out dates 不適用於:
13-14/2; 11-12/5; 15-16/6; 17-18/9; 24-26/12 and 31/12/2024



☎ 2961 3399

- **Buy 1 Get 1 Free** on selected beverage (except fine wines and spirits)
Monday to Sunday, 5:00pm - 2:00am
指定飲品**買一送一**(限量葡萄酒及烈酒除外)
星期一至日, 下午5時至凌晨2時
- Black-out dates 不適用於:
13-14/2; 11-12/5; 15-16/6; 17-18/9; 24-26/12 and 31/12/2024



Please present valid "The Life Underwriters Association of Hong Kong" staff card upon settlement • The offer is not applicable to private parties, banquet nor outside catering • 10% service charge on F&B offers apply based on original price. • The offer cannot be used in conjunction with other promotions and discounts • Valid from now until 30 June 2024 • In case of dispute, The Emperor Hotel reserves the right on the final decision
須出示有效香港人壽保險從業員協會證件以享用優惠 • 優惠不適用於酒店私人活動、宴會及外賣服務 • 餐飲優惠須另收加一服務費並以原價計算 • 優惠不可與其他推廣優惠或折扣同時使用及不可兌換現金或其他產品 • 優惠期由即日起至2024年6月30日 • 如有任何爭議, 英皇駿景酒店保留最終決定權



TheEmperorHotel

373 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong 香港灣仔皇后大道東373號 | www.emperorhotel.com.hk | (852) 2893 3693